
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 29. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 493
Vil ministeren oplyse, hvor stor en del af den aftalte corona-hjælpepakke til kommunale,
selvejende og private bosteder og plejehjem, der rent faktisk er blevet udbetalt, hvorfor
udbetalingerne er gået i stå, og hvad ministeren agter at gøre for at sikre, at der sættes
skub i udbetalingerne igen? Der henvises til artiklen ”Kommuner anklages for at beholde
hjælpepenge til sociale organisationer” fra Jyllands-Posten den 29. marts 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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